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De raad van de gemeente Schagen in vergadering bijeen op 9 november 2021,

Overwegende dat:
* Het college een uitbreiding voorstelt in de organisatie van één directiesecretaris en twee 

bestuursadviseurs omdat het naar hun inzicht ontbreek aan voldoende strategisch inzicht met 
tegelijkertijd voldoende politiek-bestuurlijke sensitiviteit, in de advisering aan college en directie;

» Het niet beargumenteerd wordt waarom er twee bestuursadviseurs nodig zijn, en waarom één 
onvoldoende is;

* Het college stelt dat alle beleidsmedewerkers verantwoordelijk zijn voor betere en overtuigender 
geadviseerde college- en raadsvoorstellen;

* Een deel van de dekking bekostigt wordt vanuit vrijgevallen formatie maar niet nader wordt 
toegelicht welke formatie vrijvalt en wij hierdoor niet weten wat de organisatie hier voor in moet 
leveren; (anders dan o.a. leanbegeleider)

« Over enkele maanden een nieuw college aantreed die wellicht zelf wat strategisch vermogen en 
politiek-bestuurlijke sensitiviteit in kan brengen;

Vooralsnog de organisatie uit te breiden met niet twee maar één bestuursadviseur en in het 
voorgestelde besluit, punt 14. In te stemmen met het verbeteren van de bestuurlijke processen en 
advisering door uitbreiding van deformatie van C 176.800.

Te wijzigen in:

punt 14. In te stemmen met het verbeteren van de bestuurlijke processen en advisering door 
uitbreiding van deformatie van C 50.000

En gaat over tot de orde van de dag.

besluit:

Lambert Riteco
Fractievoorzitter GroenLinks Schagen
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Toelichting:

Onderkent wordt dat de organisatie versterking nodig heeft op strategisch niveau. In het 
voorgestelde besluit wijst het college ook op de verantwoordelijkheid van alle beleidsmedewerkers. 
Mijns inziens moeten deze collega's niet alleen gewezen worden op deze verantwoordelijkheid maar 
moeten zij daar ook de mogelijkheid voor krijgen en voldoende voor geëquipeerd worden.
Een argumentatie waarom er twee bestuursadviseurs noodzakelijk zijn ontbreekt in de toelichting 
van het college. Mede gezien het feit dat er op korte termijn een nieuw college komt en het feit dat 
de argumentatie ontbreekt, stellen wij voor om vooralsnog één bestuursadviseur aan te stellen. Wij 
kunnen dan eerst in de praktijk ervaren of dit voldoende is of niet. Een nieuw college kan indien 
nodig een beargumenteerd verzoek doen voor een uitbreiding met nog een bestuursadviseur.

Dit amendement bespaart 126.800 euro.

NB. In de toelichting van het besluit (punt 3.5) heeft het college het over 'de genoemde drie extra 
strategische adviseurs'. Onduidelijk is of dit een typefout is of dat men veronderstelt dat een 
directiesecretaris ook een strategisch adviseur is. Wat naar mijn idee niet zo is en ook niet uit het 
beschreven takenpakket van de directiesecretaris blijkt.


